
PR og Kommunikasjon     Peismøte 14.11.18 
 
Referat fra Peismøte 14.11.18 
 
Tilstede Terje Olav, Kristin, John Einar og Tian 
 
Møtet ble holdt hos Kristin. 
 
Spørsmål 1 Guvernør  
Vanskelig å si hvorfor det ikke kommer flere, uten å spørre direkte. 
Bra med en fest i forbindelse med guv, besøket. 
Alle har mulighet til å stille på ord. Møte i forkant. 
Bra at guvernør stiller kritiske spørsmål,  
Ingen dårlige vibrasjoner, bra at han stiller direkte spørsmål, bra innlegg. 
 
 
Klubbens indre liv, 
Beholde det gode møteprogrammet. Og sørge for å beholde nye medlemmer. 
Bør ha større fokus på info om prosjekter vi er med i. Jevnlig info. Skape større eierskap 
til prosjektene. 
 
3-klupp treff. 
Kristin Strand blir med i komiteen 
 
Stokkemagasinet- Info om sundåsen og 3 klubb treff. 2019. 
Ærespris skal deles ut inneværende rotary år. Når skal dette skje? 


